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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály

pénzügyminiszter úrnak,
,,Mekkora bevétele származott a költségvetésnek az egyes bírságtípusokból?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években megfigyelhetővé vált az a tendencia, miszerint az egyes bírságokból egyre

jelentősebb bevétele származik a központi költségvetésnek. Szinte kivétel nélkül minden évben

emelkedik az állam által kirótt és beszedett bírságok összege. A Magyarország 2017. évi központi

költségvetésének végrehajtásáról szóló javaslat mintegy 24,5 milliárd forintos bevételt rögzít

bírságokból, azok megoszlása, részletes adatai azonban nem kerülnek ismertetésre.

A fentiekre tekintettel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Mekkora bevétele származott a központi költségvetésnek az objektív felelősségből

származó közigazgatási bírságokból 2017-ben és 2018. első félévében?

2. Mekkora bevétele származott a központi költségvetésnek a szabálysértési bírságokból

2017-ben és 2018. első félévében?

1



3. A rendőrség hány alkalommal szabott ki közúti közlekedési szabályok megszegése

miatt közigazgatási bírságot, és mekkora volt a kiszabott közigazgatási bírságok

összege 2017-ben és 2018. első félévében? Ebből hány alkalommal csapott le a VÉDA,

és ez alapján mekkora összegű bírságot szedtek be a megjelölt időszakokban?

Várom válaszát!

Budapest, 2018. október 8.

Dr. Harangozó Tamás
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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